
 

 

Protokół Nr VIII/2015 

z obrad VIII sesji Rady Powiatu V kadencji, 

która odbyła się w sali konferencyjnej nidzickiego Ratusza 

w dniu 25 czerwca 2015 r. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Elżbieta Góralska otworzyła obrady sesji o godzinie 

12:00, następnie przywitała przybyłych gości w tym  Starostę- p. Grzegorza Napiwodzkiego, Wicestarostę- p. 

Lecha Brzozowskiego, Sekretarz- p. Elżbietę Bieniek, Skarbnik - p. Renatę Mróz, zaproszonych gości, 

dyrektorów i kierowników jednostek powiatowych, wydziałów Starostwa Powiatowego, przedstawicieli partii 

politycznych, przedstawicieli organizacji pozarządowych, służb mundurowych, przedstawicieli lokalnych 

mediów i wszystkich przybyłych, którzy zaszczycili sesję swą obecnością. 

Przewodnicząca oświadczyła, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 14 

radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 Listy obecności radnych i przybyłych gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Góralska stwierdziła, że porządek obrad został 

dostarczony radnym wraz z materiałami sesyjnymi w regulaminowym terminie. Następnie 

spytała, czy są do niego uwagi. 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Sprawozdanie z działalności Zarządu i wykonania uchwał Rady. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za rok 2014. 

6. Opinia Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu powiatu za rok 2014. 

7. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w 

Nidzicy sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Nidzickiego za rok 2014. 

8. Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu za rok 2014 z 

tytułu wykonania budżetu. 

9. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w 

Nidzicy w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu  w Nidzicy za rok 2014. 

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Powiatu Nidzickiego za rok 2014, 

2) udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Nidzicy za rok 2014, 

3) zmian w budżecie powiatu na rok 2015, 

4) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w 

Nidzicy za 2014 rok, 

5) udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego, 

6) wyrażenia zgody na oddanie w najem części nieruchomości  stanowiącej własność Powiatu 

Nidzickiego, będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących 

w Nidzicy. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski. 

 

Ad. 2. 

Uwag do protokołu z poprzedniej sesji nie zgłoszono, został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. 3. 

p. Starosta przedstawił sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Zarządu i wykonania 

uchwał Rady. Sprawozdanie to stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ponadto Starosta Grzegorz Napiwodzki przedstawił następujące informacje:  

- uczniowie gimnazjum przy Zespole Szkól Ogólnokształcących z egzaminu 

gimnazjalnego uzyskali następujące wyniki: J. Polski 76 %, Matematyka 73 %, 

Historia - WOS 76 %, Przedmioty przyrodnicze 64 %, J. Angielski 89 % 

Dla porównania p. Starosta przedstawił wyniki na szczeblu wojewódzkim: J. Polski 

60%, Matematyka 46 %, Historia – WOS 63 %, Przedmioty przyrodnicze 49 %,                

J. Angielski 63 %, oraz krajowym: J. Polski 62%, Matematyka 48%, Historia – WOS 

64 %, Przedmioty przyrodnicze 50 %, J. Angielski 67 %. 

 

p. Ryszard Kumelski stwierdził, że nasza placówka podniosła średnią wojewódzką. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki złożył również gratulacje na ręce Burmistrza Nidzicy,                  

bo szkoły gminne też osiągnęły dobre wyniki z egzaminu. Stwierdził, że pozostałe szkoły też 

mają bardzo dobre wyniki, poza matematyką w ZSRiO – 37%. Sytuacja tutaj powtarza się od 

kilku lat. Należy coś zrobić z tym problemem. Starosta Grzegorz Napiwodzki prosił o 

przekazanie gratulacji pozostałym nauczycielom. 

 

Ponadto Starosta Grzegorz Napiwodzki przekazał następujące informacje: 

- 26 marca 2015 r. w Warmińsko-Mazurskim Ośrodku Doradztwa Rolniczego w Olsztynie odbył 

się drugi etap Olimpiady Młodych Producentów Rolnych. W  konkursie wzięli udział uczniowie 

II klasy Technikum Agrobiznesu: Tomasz Łaszczyk, Łukasz Olszewski i Adrian Chmieliński. 

Do finału wojewódzkiego zakwalifikowali się Łukasz Olszewski i Tomasz Łaszczyk. Po 

ogłoszeniu kwalifikacji końcowej okazało się, że Łukasz Olszewski będzie reprezentował powiat 

na finale krajowym; 

- 12 lutego 2015 roku odbyły się powiatowe eliminacje do XX Wojewódzkiej Olimpiady 

Wiedzy o Obronie Cywilnej. W klasyfikacji końcowej uczennice I klasy Technikum Żywienia i 

Usług Gastronomicznych Joanna Sarbiewska i Patrycja Nowacka zajęły I miejsce. Opiekunem 

dziewcząt była p. Anna Tadra; 

- 01 kwietnia 2015 r.  uczniowie Mateusz i Tomasz Łaszczych z klasy II Technikum 

Agrobiznesu oraz Klaudia Bielińska z klasy I Technikum Żywienia i Usług Gastronomicznych 

pod opieką p. Elżbiety Jabłonowskiej zdobyli puchar Starosty Olsztyńskiego w konkursie „Moja 

Mała Ojczyzna”; 

- 16 kwietnia 2015 r. w Zespole Szkół Nr 3 w Nidzicy odbył się Powiatowy Turniej 

Motoryzacyjny dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych. Pierwsze miejsce zajęła drużyna 

Zespołu Szkół zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy w składzie: Konrad Grudziński, 

Karol Szczepkowski, Radosław Skudynowski (opiekun – Dariusz Grzebski).  

Zwycięska drużyna reprezentowała Powiat Nidzicki na finale wojewódzkim, który odbył się 22 

maja 2015 r. w Elblągu. Zajęła tam III miejsce; 

- 8 maja 2015 r. odbyły się Powiatowe Mistrzostwa Pierwszej Pomocy PCK. Zwyciężyła 

drużyna ZSO w Nidzicy – opiekunem był p. Jacek Skwarski, drużyna ta zajęła następnie                 

6 miejsce w województwie; 

- 16 maja 2015 r. Starosta p. Grzegorz Napiwodzki razem z Burmistrzem p. Jackiem Kosmala                

w towarzystwie dyrekcji ZSRiO p. Włodzimierzem Zagożdżonem oraz p. Izabelą Borkowską 

uroczyście otworzyli I edycję festynu pn. „Jagarzewiada 2015”; 

- Wielki sukces osiągnęła podczas XXXIII Ogólnopolskiego Konkursu Recytatorskiego Prozy           

i Poezji Frankofońskiej im. Jerzego Lisowskiego, który odbył się 10 czerwca w Pałacu Kultury               

i Nauki w Warszawie uczennica gimnazjum Aleksandra Dulska, która została laureatką                       

I miejsca. Nauczycielem prowadzącym była p. Aleksandra Kozłowska. Natomiast Sonia                                                       
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Kamizela zdobyła II miejsce w kategorii szkół Ponadgimanzjalnych instruowana przez p. Lidię 

Jasińską; 

- 14 maja br. na Wydziale Matematyki Uniwersytetu Warmińsko Mazurskiego  odbyły się XIII 

Zawody Matematyczne. W kategorii szkół Ponadgimanzjalnych Joanna Suwińska została 

laureatką III miejsca – nauczyciel prowadzący p. Bożena Majewska. W kategorii gimnazjum 

Gabriela Libudzka zajęła IV miejsca. Klaudia Dankowska VIII a nauczycielem uczącym była             

p. Anna Łodziewska-Ojdana. 

 

Ad. 4. 

p. Andrzej Bróździński stwierdził, że nie chwaliłby się tak remontem drogi wojewódzkiej 

545, bo w poprzedniej kadencji jako jedyna ta inwestycja nie została zrealizowana. 

Poprosił o więcej informacji na temat współfinansowania II edycji konferencji 

organizowanej przez Urząd Marszałkowski.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki stwierdził, że musimy się tym chwalić, ponieważ 

poczyniono wiele starań o remont drogi wojewódzkiej. Odnośnie konferencji, prosił o rozmowę 

na ten temat przy okazji uchwały, w dalszym punkcie obrad. 

p. Ryszard Kumelski odniósł się do wyników szkół podległych Starostwu. Uważa, że 

powinniśmy wszyscy się z nich cieszyć. Osobiście, jako emerytowany nauczyciel jest z nich 

zadowolony, ponieważ takie wyniki uczniów, to żywa promocja. Zaznaczył, że pracował w 

komisji rozpatrującej wnioski o stypendia. Na przyszłość wnioskuje, żeby na stypendia 

przeznaczać więcej pieniędzy, bo faktycznie młodzież osiąga wysokie wyniki, a środków nie 

wystarcza dla uczniów osiągających bardzo dobre wyniki. Zaznaczył, że jedynie matematyka w 

ZSRiO stoi w miejscu. W innych przedmiotach – jest dobrze. 

p. Andrzej Bróździński zwrócił uwagę, że realizowany jest punkt obrad: zapytania                    

i interpelacje radnych. 

p. Ryszard Kumelski poprosił, aby Pani Przewodnicząca prowadziła obrady, a nie p. 

Andrzej Bróździński. 

Przewodnicząca Rady zamknęła ten punkt obrad z powodu braku kolejnych zapytań                 

i interpelacji. 

 

Ad. 5.    

p. Renata Mróz przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za rok 2013. 

Stanowi ono załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Uwag i pytań nie było. 

 

Ad. 6. 

p. Marek Borowy – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nidzicy 

przeczytał uchwałę Nr 1/2015 Komisji Rewizyjnej z dnia 22 maja 2015 r. w sprawie wydania 

opinii o wykonaniu budżetu powiatu za rok 2014. Opinia była pozytywna. Stanowi ona załącznik 

nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 7. 

p. Renata Mróz przedstawiła uchwałę RIO.VIII-0120-153/15 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 9 kwietnia 2015 roku w sprawie wydania 

opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Nidzicy sprawozdaniu z wykonania budżetu za 

2014 rok. Opinia była pozytywna. Stanowi ona załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 8. 

Radny Marek Borowy przeczytał wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nidzicy w 

sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu za rok 2014 z tytułu wykonania budżetu. 

Stanowi on załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 9. 

p. Renata Mróz przedstawiła uchwałę Nr RIO.VIII-0120-260/15 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 27 maja 2015 roku w sprawie 

zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie udzielenia 

absolutorium Zarządowi Powiatu w Nidzicy z tytułu wykonania budżetu za 2014 rok. Opinia 

była pozytywna. Stanowi ona załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. 1)  

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia i 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 

Nidzickiego za rok 2014.  

p. Andrzej Bróździński zapytał, czym spowodowana jest tak duża nadwyżka. Uważa, że 

środki były źle zabezpieczone w budżecie. Zapytał, dlaczego inwestycje zaplanowano tak małe, 

tylko 4,1%. 

p. Renata Mróz odparła, że nadwyżka za 2014 r. to 677 000 zł , a p. Bróździński mówi o 

wolnych środkach. Nadwyżka za 2014 r. – zaplanowano ponad 3 000 zł , a wykonano w 

wysokości 677.000 zł. wpływ na to miało mniejsze wykonanie wydatków (wynagrodzenia i 

pochodne, realizacja zadań statutowych, udzielone dotacje). Plan wydatków to jest limit 

graniczny. Wynagrodzenia są planowane z umów. Pracownicy chorują, odprawy Starostów nie 

zostały wykorzystane, czy emeryci nie odeszli w tym roku. Środki zatem zostały w budżecie. 

Pozostałe wydatki planowane wykonanie - 89%. Po przetargach zostają środki, czy oszczędności 

zostały z zimowego utrzymania dróg, każdy paragraf się sumuje na ogólną kwotę.  Fundusz 

Ochrony Środowiska nie był w pełni wykorzystany, bo było mniej zadań. Przygotowujemy się 

do dużego projektu.  Dotacje wykonano w 98 %. Dotacje przekazujemy do innych jednostek, ale 

w trakcie roku mogą być korekty. Świadczenia na rzecz osób fizycznych – również zostały 

środki. Część środków pozostała na następny rok do wykorzystania. 100.000 zł – rezerwa, w tym 

nie wykorzystano 90 000 zł - na zarządzanie kryzysowe, ponieważ nie było zdarzeń. Nie zostały 

wykorzystane środki na obsługę długu – 91%, poręczenia – również nie wykorzystane, bo  nie 

spłacamy kredytu za ZOZ. 463.200 zł wynosił plan na obsługę długu. Obniżone zostały stopy 

procentowe. Na 31 grudnia był plan 413.200 zł , a wykorzystanie wynosiło 378.483 zł. Każda 

pozycja miała wpływ na tę nadwyżkę. 

Odnośnie inwestycji zaplanowanych w wysokości 4,31% przypomniała, że ustalone 

zostały przez Radę Powiatu. W 29% był zrealizowane, ponieważ nie otrzymaliśmy dotacji na 

remont PSP w 2014 r. Zadanie to przeszło na rok 2015. Ul. Kościuszki – jako zadanie nie 

wygasające również przeszło na rok 2015.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki zaznaczył, że Rada Powiatu poprzedniej kadencji. Ze 

względu na rok wyborczy budżet miał być realistyczny. Zadania inwestycyjne planowano przy 

udziale środków zewnętrznych, w tym wydatki majątkowe – 4%. W 2014 r. realizowaliśmy 

budowę boiska wielofunkcyjnego, termomodernizację sali gimnastycznej przy ZSO. Szpital 

złożył wniosek do Funduszu Norweskiego o dostosowanie i budowę na 18 mln zł. Liczyliśmy na 

14 mln zł. ZOZ z wkładem własnym sam by sobie nie poradził. Mieliśmy tę świadomość, że 

trzeba pomóc w pozyskiwaniu wkładu własnego. Mamy porozumienie z Marszałkiem na 

cyfryzację zasobu geodezyjnego- inwestycja za 5 mln zł, w tym 4 mln zł – z Funduszu, a 1 mln – 

wkład własny. Jedni mówią, że dobrze, że realizujemy projekt szkoleniowy, inni- że źle, ale go 

realizujemy. Uważa, że nowa Rada może tylko podziękować , że ten budżet realizowany był 

rozsądnie. Zna takich Burmistrzów, czy Starostów, którzy realizowali inwestycje, chodniki, czy 

było trzeba, czy nie, żeby efektywność podnieść wyników wyborów. Umówiliśmy się, że nie 

będziemy robić populizmu. Przygotowujemy się do nowego rozdania, żeby skutecznie 

pozyskiwać środki zewnętrzne. Mamy jeszcze 27% zadłużenia. Prosi zatem o podchodzenie z 
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wielką rozwagą do budżetu. Radni mają prawo oceniać, ale to była realizacja budżetu bez 

populizmu, w perspektywie pozyskiwania środków zewnętrznych. 

p. Ryszard Kumelski zaznaczył, że w poprzedniej kadencji przyjęła Rada budżet 

warunkowo, na 3 miesiące. Zadłużenie wynosiło 40%. Po 3 miesiącach musieliśmy robić 

wszystko, żeby z niego schodzić. Gdyby tak było nadal, przy nowym rozdaniu unijnym, nie 

mielibyśmy środków na wkład własny. To był rok wyborczy, ale powiat jest teraz przygotowany 

do nowego rozdania. Te 4,31% było mało, ale teraz możemy  inwestować, jeśli będzie 

możliwość. Można też zaciągnąć kredyt. 

Więcej pytań i uwag nie było. 

Rada, w obecności 14 radnych, stosunkiem głosów 13- „za”, 1 – „przeciw” podjęła 

uchwałę Nr VIII/49/2015 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Nidzickiego za rok 

2014, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. 2) 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia 

absolutorium Zarządowi Powiatu w Nidzicy za rok 2014.  

Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, stosunkiem głosów 13 – „za”, 1 – „wstrzymujący się”  

podjęła uchwałę Nr VIII/50/2015 w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w 

Nidzicy za rok 2014, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Głos oddano Panu Staroście Grzegorzowi Napiwodzkiemu, który w imieniu Zarządu i 

swoim własnym podziękował Radzie za udzielenie absolutorium oraz wszystkim osobom 

realizującym budżet: p. Skarbnik, Sekretarz, mecenasowi, kierownictwu i pracownikom 

Starostwa Powiatowego oraz kierownikom i pracownikom jednostek organizacyjnych powiatu, 

za realizację budżetu            i doprowadzenie go do końca z określonym skutkiem. 

 

Ad. 10. 3) 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na rok 2015. 

Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/51/2015 w 

sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2015, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 10. 4)  

p. Anna Osłowska zaznaczyła, że projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia 

rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy za 2014 rok 

omawiana była szczegółowo na posiedzeniach komisji. Prosiła o podjęcie uchwały. 

Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/52/2015 w 

sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w 

Nidzicy za 2014 rok, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. 5) 

p. Jolanta Tymińska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Przypomniała, że powiaty      

w 2009 r. włączyły się do inicjatywy znakowania turystycznego Regionu. Byliśmy partnerami.        

W ramach projektu ustawiono znaki turystyczne – 29 szt. na terenie powiatu. Projekt się 

zakończył. Jeśli projekt realizowany jest z Funduszy Europejskich, trzeba utrzymać trwałość 

projektu przez okres 5 lat. Znaki są na miejscu, czytelne. Podkreśliła, że należy promować 

Region wg założeń projektu. Dodała, że również w ramach trwałości projektu odbyła się w III 
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kwartale ubiegłego roku pierwsza konferencja. Po tym fakcie Urząd Marszałkowski zwrócił się 

do powiatów z prośbą o zabezpieczenie w budżecie na 2015 r. środków na następną konferencję 

w wysokości 2,5 tys. zł. W roku 2015, kiedy wpłynęło pierwsze pismo o dofinansowanie II 

konferencji, Zarząd Powiatu odmówił. Zarząd Województwa zatem ponowił swój wniosek, 

ponieważ nasz powiat jako jedyny nie wyraził chęci współfinansowania. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki dodał, że Zarząd Powiatu stwierdził, iż nie warto dawać 

złego przykładu w skali województwa. Pojawiła się ponowna prośba i dobrze byłoby tę uchwałę 

podjąć i przeznaczyć środki na konferencję, tak, jak inne powiaty. 

p. Andrzej Bróździński wymienił, na co przeznaczone ma być dofinansowanie: m. in. 

zapewnienie sprzętu technicznego, laptopa itd. Zapytał, czy pierwsza konferencja odbyła się bez 

tego. Uważa, że szkoda naszych pieniędzy na takie cele. Podkreślił, że kieruje nim nie chciwość, 

a oszczędność. 

p. Jolanta Tymińska zaznaczyła, że konferencja w 2015 r. ma być plenerowa, w kilku 

miejscach jednocześnie. Mówi się o panelowych blokach tematycznych. Ma to być konferencja 

na większą skalę.  

p. Marek Borowy dodał, że nie można zakładać, że na poprzedniej konferencji sprzęt był 

własnością Marszałka. Mógł być pożyczony. Dobrze byłoby, żeby Marszałek miał wreszcie 

sprzęt na własność, a nie jakąś zbieraninę. 

Więcej uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, stosunkiem głosów 13 – „za”, 1 – „przeciw” podjęła 

uchwałę Nr VIII/53/2015 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. 6) 

p. Iwona Urbanowicz omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w 

najem części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Nidzickiego, będącej w trwałym 

zarządzie Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy.  

Pytań i uwag nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/54/2015 w 

sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem części nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Nidzickiego, będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Zawodowych i 

Ogólnokształcących w Nidzicy, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. 

Punkt ten stał się bezprzedmiotowy, ponieważ zapytań i interpelacji radnych nie było. 

 

Ad. 12. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki zaprosił wszystkich zebranych do Janowa na  5 lipca, gdzie 

odbędzie się Wystawa Koni Zimnokrwistych. Wystawę organizuje Powiat Nidzicki razem z 

Gminą Janowo.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła radnym zaproszenie Sołectwa Orłowo na Festyn 

Rodzinny w dniu 27 czerwca o godz. 16:00. 

 

p. Andrzej Bróździński wnioskował, aby nadwyżkę za 2014 r. przeznaczyć na podwyżkę 

płac dla pracowników administracyjnych i obsługi oświaty oraz pracowników Starostwa 

minimum 10% i żeby uwzględnić to w budżecie na 2015 r.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki zaznaczył, że na Komisji Oświaty informował, iż ta 

nadwyżka to nie są środki do wydania, a zaplanowane podwyżki zostały zrealizowane.  

p. Andrzej Bróździński zaznaczył, że pensja Starosty wzrosła o 12,5 %. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki przypomniał, że p. Andrzej Bróździński dla siebie 

zdecydowanie więcej chciał, tyle, co radny miejski. 
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p. Andrzej Bróździński stwierdził, że Pan Starosta mija się z prawdą. W protokole o tym 

nie ma.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki stwierdził, że proponowane były demokratyczne działania. 

Daleki jest od używania tego typu argumentów. 

 

p. Paweł Bukowski wyraził zadowolenie z podjęcia uchwały o dofinansowaniu II 

konferencji. Następnie złożył wniosek formalny o zwiększenie środków finansowych 

przeznaczanych dla Lokalnej Organizacji Turystycznej. Pieniądze te są potrzebne na wkład 

własny, na szlaki turystyczne. Zaznaczył, że w ramach regrantingu przeznaczane są nieduże 

pieniądze na turystykę, a często ich brakuje. Następnie zaprosił radnych na Festiwal Fantastyki. 

Zaznaczył, że to ważna impreza dla naszego województwa. Ponadto zachęcił do udziału w 

imprezach organizowanych w ramach Dni Nidzicy w dniach 8-13 lipca br. 

 

p. Ryszard Kumelski zauważył, że w ramach sprawozdania zabrał głos zgodnie z prawem i 

obowiązującymi przepisami.  

p. Elżbieta Góralska też tak uważa. 

p. Lech Brzozowski odniósł się do wypowiedzi p. Andrzeja Bróździńskiego. Zaznaczył, że 

o podwyżkę dla Starosty wnioskowali radni. Podziękował, że wszyscy docenili pracę p. Starosty 

i zdecydowali o przyznaniu podwyżki. A dowodem na to, że p. Bróździński wnioskował o 

wyższą dietę jest fakt, że głosowała za IV wariantem, który był kwotowo wyższy. Radni o tym 

wiedzą. 

p. Andrzej Bróździński stwierdził, że realizowany jest punkt wolne wnioski, więc zgłosił 

wniosek o podwyżkę. Nie wie, skąd to oburzenie. Jeśli wniosek jest słuszny, to niech Zarząd się 

nad nim pochyli, jeśli nie – to dyskusja jest zbędna. 

p. Paweł Bukowski stwierdził, że wcześniej Starosta mówił o przygotowaniu się do 

nowego rozdania.  Uważa, że to jest stawianie pod ścianą i zagranie marketingowe.  

Następnie w imieniu organizatorów Turnieju Warcabowego podziękował za wkład 

powiatu w to wydarzenie oraz zaprosił na 8 lipca br.  na otwarcie turnieju o godz. 8:15. Dodał, 

że zjeżdżają się na niego mistrzowie świata gry w warcaby. 

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca o godz. 14:00 zamknęła VIII sesję Rady Powiatu w 

Nidzicy. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:       Przewodnicząca Rady 

  M.Wojtaszewska      /-/ Elżbieta Góralska 

  


